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鄞州区 2020 学年第一学期七年级期末试卷

参考答案及听力材料

1-5. ABCAC 6-10. BBACA

11-15. BCAAB 16-20. ACDBC

21-25. ADBAD 26-30. BBDAB

31-35. BCBDB 36-40. BDDCA

41-45. BCDAE

46. useful 47. family 48. think 49. always 50. healthy

51. radios 52. October 53. call 54. mine 55. writing

56. about 57. can’t 58. parents’ 59. two 60. difficult

61. well 62. vegetables 63. watches 64. because 65. at

66. same 67. him 68. twelfth 69. to buy 70. a

71. does have 72. That’s an 73. can’t or 74. Is your

75. Bob likes an egg and some fruit for breakfast.

76. Possible version:

My School Life

How time flies! The first term in the middle school is coming to an end. My school is small

but clean and it has a lot of tall trees and beautiful flowers. It is a good place to learn and play. We

have eight classes every day and I like English best, because it’s interesting and useful. By the way,

I am also good at math. The teachers are very kind and they’re always ready to help me with my

study. My classmates are nice and I make friends with many of them. We sometimes read books in

the library or play basketball together after school.

All in all, my school life is great and colorful.
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鄞州区 2020 学年第一学期七年级期末考试

英语听力材料朗读现在开始

第一部分 听小对话回答问题（计 5分）

本题共有五个小题，在每一小题内你将听到一个小对话，我们把对话念一遍。请你从试

卷上的 A、B、C 三个选项中，找出能回答这个问题的最佳选项。（现在你有 15 秒钟的时间阅

读第 1至 5五小题）（停顿 15 秒）

1. W: When is your birthday, David?

M: It’s on July 20th.

（停顿 00'06''）

2. W: Jack, is my model plane under the sofa?

M: No, it’s under the desk.

（停顿 00'06''）

3. M: Betty, who’s she?

W: She’s my aunt’s daughter, Lisa.

（停顿 00'06''）

4. M: Alice, would you like ice-cream and hamburgers?

W: My doctor says they’re not healthy. I’d like salad.

（停顿 00'06''）

5. M: How much are they?

W: The apples are 5 dollars and the strawberries are 10 dollars.

（停顿 00'06''）

第二部分 听较长对话回答问题（计 5分）

本题共有两段较长的对话，我们把对话念两遍。请你根据对话内容从 A、B、C 三个选项

中出一个最佳选项。

听下面一段较长的对话，回答第 6 至 7 两小题。

（现在你有 8秒钟的时间阅读第 6 至 7 两小题）（停顿 8 秒）

W:What’s your favorite subject, Alan?

M: I am good at math, but I like history best.

W: Oh, it’s not easy. Why do you like it?

M: It’s fun and useful.

W: Who’s your history teacher?

M: Miss Green. She’s a good teacher and her classes are interesting.

（停顿 3 秒后, 朗读第二遍）

（停顿 8 秒）
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听下面一段较长的对话，回答第 8 至 10 三小题。

（现在你有 12 秒钟的时间阅读第 8 至 10 三小题)）（停顿 12 秒）

W: John, can I ask you some questions about activities this term?

M: Sure, Nancy.

W: When is the book sale?

M: Oh, it’s on September 8th. We have it in the school library.

W: How about the school trip?

M: For the school trip, we are going to a zoo. It’s on October 23rd. It’s Wednesday.

W: That sounds good. And when is the English test?

M: That’s two days before the school trip.

W: OK. Thank you.

（停顿 3 秒后, 朗读第二遍）

（停顿 12 秒）

第三部分 听短文回答问题（计 5分）

本题是一篇短文，短文后有五个问题，我们把短文念两遍。请你根据短文内容从 A、B、

C三个选项中选出一个最佳选项。

（现在你有 15 秒钟的时间阅读第 11 至 15 五小题）

（停顿 15 秒）

Hi, I’m Lily. I have a friend. His name is Steve. We are in the same class, but we have

different hobbies. I like playing the drums. I think it’s fun and exciting. I play it on the weekend.

However, Steve likes sports and he has a sports collection. He has four volleyballs, six basketballs

and eight baseballs. He often plays basketball with his classmates after school. And at that time, I

often do my homework to wait for him. After he plays sports, we meet each other in our classroom

and go back home together. In the evening, we usually run for 30 minutes. It’s not fun, but we

think it’s good for our health.

（停顿 3 秒后, 朗读第二遍）

（停顿 10 秒）

听力测试到此结束，请同学们继续做笔试部分。
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